



奥地利驻华大使馆 商务处驻中国商务参赞 郭励之博士

Austrian Embassy Commercial Section

OFFICE ADDRESS

The Commercial Counsellor at the Austrian Embassy 2280 Beijing Sunflower Tower No. 37 Maizidian Street Chaoyang District Beijing 100125, PR China

peking@advantageaustria.org advantageaustria.org/cn

EUROFOAM - PRODUCT DECLARATION

Eurofoam, an Austrian manufacturer of flexible polyurethane foam, has a long history of successfully producing foam for mattresses for industrial, home and medical use as well as for seats in airplanes, passengers trains and cars in Europe.

Cellpur, a new foam product made by Eurofoam, was developed in cooperation with Lenzing, another renowned Austrian company. The improvement of the foam's moisture absorption potential generates a perfect balance of hygiene and comfort.

Sleeping on Cellpur creates a dreamlike feeling, as if one was sleeping on grass. My guests and I are using these products to our full satisfaction.

I can recommend it to all in search of a better sleeping experience.

奥地利的聚氨酯制造商 Eurofoam 公司是一家长期以来生产富有高弹力品质床垫所需要的聚氨酯材料的公司。该公司产品不仅用于客机、轨道交通车辆、汽车等车用坐席,在欧洲更广泛被用于家庭、医疗、生产等领域,业绩傲人。

这次,Eurofoam 公司携手作为奥地利纤维制造代表的 Lenzing 公司,共同开发了 cellpur,使得卫生安全、并且有助于舒适睡眠的高吸湿性的氨基甲酸乙酯海绵得以实现。

让人如同睡在草原上的清新舒畅,其因高弹力所带来的舒适睡感的 cellpur,不仅让我自己感到非常满意,也让我的来宾们体验到了这种舒适。

我也非常希望日本的朋友们,能够体验下这款来自奥地利的极佳的睡眠产品。

Martin Glatz

The Commercial Counsellor for China Austrian Embassy – Commercial Section